
Zápis KSŠZ 1/2/2021 

 

Přítomni: Michal Kohout, Marcela Zvelebilová, Kateřina Tomíčková, Alena 

Ševčíková, Jakub Petřina, Jana Doláková 

Host: Miroslav Ferkl, ředitel ZŠ Kutnohorská 

Forma schůzky: videokonference - Webex 

1. ZŠ - Plán a vize do dalšího období – dokument měsíc předem obdrželi všichni 

členové komise; pan ředitel představil a poukázal na hlavní otázky do budoucnosti – 

navýšení kapacity do roku 2023/24 – jak řešit do doby výstavby nové školy, fungování 

nové školy, spádovost, postupné naplnění kapacity, obě školy na jedno IČO, 

uzavření ZŠ Kutnohorská – p. Petřina ke zvážení, výsledek fóra v roce 2018– občany 

není tato myšlenka podporována;  

p. Petřina a p. Kohout navrhují zřídit skupinu, jejíž náměty, požadavky, připomínky by 

zohledňoval při vytváření projektu najatý pracovník odborného dozoru; 

některé připomínky už jsou součástí jednání v rámci JŘBU – viz příloha; 

úkol: Na pětiletý plán rozvoje základního školství navázat vytvořením dokumentu 

plánu střednědobého a dlouhodobého výhledu; 

2. Hasiči a 3 metry pro život – spolupráce s SVJ, ŠD, fáze příprava materiálů  

3. Info o očkování Covid-19 – DPS senioři 80+ registrace a rezervace, odvoz hasiči 

4. Instalace stojanů na kola a koloběžky - v koordinaci se školou – příprava 

žádosti na TSK o instalaci; v příloze posílám nákres umístění  

5. Navýšení kapacity MŠ – překlopení DS - žádost hygienou schválena, podána na 

MŠ, kontejnerová školka – v řešení dotace  

6. Různé – info k MŠ;  

termín Ukliďme Česko 27. 3. – 2 místa úklidu, 2 akce – DM a MH; více koncepčně řešit 

pořádek v DM; 

žádost o umístění obyvatelky Prahy 9 o umístění do bytu v naší DPS nebyla schválena; 

 

 

 

V Praze dne 2. 2. 2021                                                                            Zapsala Jana Doláková 


